





4D3N MACAO + **CHIMELONG OCEAN KINGDOM FAMILY FUN PACKAGE**

4天3晚澳门+海洋王國親子配套 (MACO4D) (GV2 / Land Tour)

Package includes:

- 2 Ways hotel-airport SIC transfer
- 3 nights Hotel stay
- Tours and meals as per itinerary



4D3N MACAO + CHIMELONG OCEAN KINGDO FAMILY FUN PACKAGE

4天3晚澳门+海洋王國親子配套

(MACO4D) (GV2 / Land Tour)

MACAU

Day 1

Singapore - Macao

Assemble at Singapore Changi Airport, depart to Macau Meet and greet by our local guide, proceed to explore local food street.

Accommodation: 4* Macao England Marina Club (New Hotel & No extra Bed / Grand Dragon hotel or similar

Macao Day 3 Breakfast

After breakfast at the hotel, enjoy free time to explore the city using the hotel's complimentary shuttle bus. At 18:30, meet at the Macau Ferry Terminal to begin the Open Top Bus Night Tour (S.I.C). Discover 'The Oriental Las Vegas' as you explore landmarks such as Wynn Macau, Lisboa Macau, Macau Tower, Sai Wan Bridge (admire the unique views of the Macau mainland and Zhuhai Hengqin from the Rainbow Bridge), Cotai Strip, Wynn Palace, Studio City, The Parisian, Venetian, and Galaxy. Drop-off points: Venetian, Galaxy. *The above itinerary is for reference only

早餐后,享用酒店提供的免费班车服务,自由探索城市。下 午18:30,在澳门码头集合,开始开放顶篷巴士夜游。在游览

中,您将发现"东方拉斯维加斯"的魅力,参观澳门的地标, 如永利澳门、澳门葡京、澳门塔、塞万桥(从彩虹桥欣赏澳 门本土和珠海横琴的独特景色)、路氹大道、永利皇宫、洲际 酒店、巴黎人、威尼斯人和银河。 下车点:威尼斯人,银河。

*以上行程仅供参考。

Accommodation: 4* Macao England Marina Club (New Hotel & No extra Bed / Grand Dragon hotel or similar



CHIMELONG OCEAN KINGDOM

Nam Ho Travel Service (S) Pte Ltd 新加坡南和旅行社 TA-140



Hengqin Chimelong Ocean Kingdom Breakfast

Hengqin Chimelong Ocean Kingdom: 长隆海洋王国

Is the world's largest marine theme park. It features eight themed areas that combine rare marine animals, top-of-the-line amusement rides, and large-scale performances.

One highlight is the 'Whale Shark Pavilion,' which resembles a giant 3D blue whale shark. As you walk through the curved underwater tunnel, thousands of rare fish swim around you, while the circular dome reveals a vibrant underwater world. To fully experience the stunning underwater scenery, visit the 8.3-meter-high and 39.6meter-long glass viewing screen. This is where you'll find the home of whale sharks, some of the largest marine creatures on Earth. Additionally, children aged 5-15 can become a 'Dolphin Little Keeper' for 60 minutes (S\$300 per child), with pre-booking required. Around 20:00, transfer to a hotel in Macao.

开始与家人一起探索海洋王国发现之旅吧! 长隆海洋王国位于珠海市 横琴,是世界上最大的海洋主题公园。公园设有八个主题区域,融合 了珍稀海洋动物、顶级游乐设施和大型表演。

其中一个亮点是"鲸鲨馆",它模仿了一个巨大的3D蓝鲸鲨。当你穿过 <mark>弯曲的水下隧道时,成千上万的珍稀鱼类在你周围游动,而圆形穹顶</mark> 展示了一个生动的水下世界。要充分体验惊艳的水下风景,可以参观 高8.3米、长39.6米的玻璃观景屏幕,这里是鲸鲨的家园,鲸鲨是地球 上最大的海洋生物之一。

此外,5-15岁的孩子可以成为"海豚小守护者",体验60分钟(每位儿童 s\$300),需提前预订。

大约20:00时,前往澳门的酒店入住

Accommodation: 4* Macao England Marina Club (New Hotel & No extra Bed / Grand Dragon hotel or similar

Day 4	Macao - Singapore Breakfast	
-------	--------------------------------	--

Free at leisure till your airport transfer for your flight back to Singapore.

Thank you very much for choosing Nam Ho Travel as your preferred agent for your vacation. We hope to see you soon in the near future.



Nam Ho Travel Service Singapore

namhotravel